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Mestská  časť  Bratislava–Nové  Mesto, Junácka  ul. č. 1, Bratislava 
 

 

Z á p i s n i c a 
Z 8. zasadnutia Miestnej  rady  mestskej  časti Bratislava-Nové Mesto, konaného dňa 

04.06.2024 

 

Prítomní: Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, 

Mgr. Vlačiky, Ph.D., Mgr. Čupka, Mgr. Michalková, Ing. Mareková, Ing. Böhm 

a prizvaní podľa prezenčnej listiny. 

Ospravedlnení: Mgr. Kostlán, Ing. Troiak. 

Neospravedlnení: 0   

 

 Rokovanie 8. zasadnutia Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Nové Mesto o 9:00 hod. 

otvoril Mgr. Čupka, starosta mestskej časti. 

 

Miestna rada schválila predložený návrh programu rokovania s pripomienkou:  

do programu zaradiť materiál 

  R1 - Predloženie Žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „Podpora v oblasti 

kybernetickej a informačnej bezpečnosti na regionálnej úrovni – Mestská časť 

Bratislava-Nové Mesto“. 

 (uznesenie č. 08/01). 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu programu rokovania: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, , Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

 

Miestna rada zvolila za overovateľa zápisnice a uznesení Mgr. Martin Vlačiky, Ph.D. 

(uznesenie č. 08/02). 
Hlasovanie o predloženom návrhu: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

 

 Miestna  rada prerokovala predložené materiály v tomto poradí: 
 

1. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Nové Mesto za rok 2023 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu oddelenie financií a účtovníctva. 

 

V diskusii vystúpili: Ing. Lukáček – úvodné slovo, zodpovedal otázky, Mgr. Timková, Ing. 

Hajšel,  Mgr. Čupka, Ing. Augustinič, Mgr. Mašátová Haliaková,  Ing. Mareková zodpovedala 

otázky. 
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Zo zasadnutia komisie finančnej, pre správu a nakladanie s majetkom vznikla požiadavka na 

predkladateľa: 

1. poskytnúť členom komisie detailnejší rozpis položiek programu 1.1.2 Miestny úrad za rok 

2023. 

 

Z diskusie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. predložiť detailnejší rozpis hospodárenia miestneho úradu pre porovnanie hospodárenia 

s predchádzajúcim rokom. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/03. 
 

2. Návrh na tretiu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Petra Strejčková, oddelenie financií a účtovníctva. 

 

Zo zasadnutia komisie dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany 

verejného poriadku vznikli požiadavky na predkladateľa: 

1. Upraviť vybrané položky: 

 položky, ktorých sa zvýšenie rozpočtových prostriedkov v časti kapitálových 

výdavkov vo výške 838 000,00 Eur v časti b) týka, rozdeliť do 2 kategórii ako I. 

stavebno-technické vybavenie a II. revitalizácie.  

2. nerealizovať detský kútik v Tržnici, sumu 50.000 Eur použiť na iné, ako sú: oprava 

chodníkov, ciest, výtlkov ako aj investovať do priechodov pre chodcov.  

3. položka Račianska – promenáda je veľmi mätúce pomenovanie, keďže sa o promenádu 

nejedná (viď. promenáda Vajanského nábrežie), materiálovú položku nazvať 

Račianska – chodníky.   

4. rozdelenie materiálu na viac častí, odporúča sa opätovné prerokovanie materiálu.   

 

Zo zasadnutia komisie územného plánovania, urbanizmu a výstavby vznikli požiadavky na 

predkladateľa: 

1. v návrhu na presun rozpočtových prostriedkov v časti kapitálových výdavkov (časť a): 

 finančné prostriedky vo výške 180.000,- Eur pre "Územnoplánovacie podklady a 

dokumentácie", využiť pre zabezpečenie iných, dôležitejších a neodkladných 

potrieb mestskej časti, keďže miestne zastupiteľstvo odobrilo návrh vedenia 

mestskej časti na ukončenia obstarávania 6 (slovom šiestich) územných plánov 

zón 

2. v návrhu na zvýšenie rozpočtových prostriedkov v časti kapitálových výdavkov (časť 

b): 

 vzhľadom na aktuálny stav Novej Tržnice (malá návštevnosť, neprívetivý stav 

interiérov, zanedbaný technický stav budovy a ďalšie) a chýbajúci zámer 

komplexnej rekonštrukcie, obnovy a revitalizácie Novej Tržnice nie je 

opodstatnenosť/zmysluplnosť zriadenia "Detského kútika v Tržnici", najmä pre 

deti predškolského a mladšieho školského veku, v sume 50.000, - Eur,  
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 v mestskom parku na Račianskom mýte situovanom v širšom urbanizovanom 

centre mesta, neďaleko rušnej križovatky, nie je opodstatnené zriadenie 

grilovacieho miesta. Grilovacie miesto je rekreačný prvok a patrí do rekreačno-

oddychového areálu Kuchajda, zámer vybudovať ho tam podporujú, 

 navrhnutá suma 40.000,- Eur, pre zriadenie dvoch oplotených psích výbehov, 

ktorých hlavným prvkom bude oplotenie, je neadekvátna, resp. je výrazne 

nadhodnotená, 
 

Zo zasadnutia komisie finančnej, pre správu a nakladanie s majetkom vznikli požiadavky na 

predkladateľa: 

1. Bod b) rozdeliť na dve časti aby bolo o nich možné hlasovať oddelene a to na:  

    b1) štandardný rozvoj a údržba 

    b2) mimoriadne investičné iniciatívy 

2. V bode b1) v položke ZŠ Odborárska – vecné bremeno + cesta doplniť nápočet 

havárie plynu 

3. V bode b1) položku DC Račianska – rekonštrukcia interiéru znížiť o 20 000 € a tie 

následne pripočítať na položku ZŠ Česká – rozvody vody (realizácia). 

 

V diskusii vystúpili: Ing. Lukáček – úvodné slovo, zodpovedal otázky, Mgr. Čupka – objasnil 

zámer rozložiť investičné aktivity rovnomerne do všetkých volebných obvodov MČ, Mgr. 

Timková - nutnosť opravy chodníkov a ciest, rekonštrukcie na školách robiť počas prázdnin, 

Ing. Hajšel – pripomienka – rozdeliť bod b) v materiály podľa požiadavky z finančnej 

komisie a doplniť všetky aktuálne projekty,  Ing. Augustinič – potreba riešiť na Kolibe (Na 

Varte) prístup obyvateľov k zastávke MHD, Ing. Árva nesúhlas s navrhovaným detským 

kútikom a grilovacími miestami v parku na Račianskom mýte, navrhol presunúť finančné 

prostriedky na tie projekty, ktoré prinesú spokojnosť občanom, Mgr. Vlačiky, Ph.D. – 

pozmeňujúci návrh: neschváliť materiál na MR tak, ako bol predložený, presunúť ho na 

rokovanie MZ s tým, že bude doplnený o pripomienky z komisií, Ing. Klačanská – 

informovala o ďalších projektoch, ktoré budú ešte doplnené do materiálu na MZ,  Ing. 

Mareková zodpovedala otázky k úprave rozpočtu a oboznámila s ďalšími projektami, ktoré je 

potrebné riešiť v najkratšej dobe. 

 

Z diskusie vznikli požiadavky na predkladateľa: 

1. doplniť na MZ materiál o všetky aktuálne projekty s cenami 

2. bod b) rozdeliť na dve časti aby bolo o nich možné hlasovať oddelene podľa požiadavky 

z finančnej komisie 

3. rokovať s Magistrátom hl.m. o ďalšej perspektíve a rozvoji Tržnice 

4. informovať školy o termíne realizácie interiérov škôl 

 

Hlasovanie o pripomienke Ing. Hajšela: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu Mgr. Vlačiky, Ph.D. a predloženom materiáli so 

schválenou pripomienkou: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 
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PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/04. 

 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-

Nové Mesto č. 9/2020 zo dňa 23.09.2020, ktorým sa vydáva Trhový poriadok 

príležitostných trhov v Kreatívnom a kultúrnom centre Nová Cvernovka, Račianska 

78, 831 02  Bratislava. 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu Ing. 

Andrea Kutarňová, právne oddelenie. 

 

Zo zasadnutia komisie dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany 

verejného poriadku vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. Obmedziť možnú hlučnosť z podujatí, ktoré sa konajú počas nočného kľudu v čase od 

22:00 hod do 6:00 hod rannej. Hluk môže v budúcnosti obťažovať obyvateľov okolia 

Novej Cvernovky.  
 

Zo zasadnutia komisie finančnej, pre správu a nakladanie s majetkom vznikla požiadavka na 

predkladateľa: 

1. poveruje právne oddelenie v predloženom materiáli upraviť v bode /1.3/ Hudobný 

festival a konferencia predajný čas do 22:00 hod. a prevádzkový čas do 23:00 hod.. 

 

V diskusii vystúpili: Ing. Árva – pozmeňujúci návrh: upraviť predajný čas stánkov v rámci 

príležitostných trhov do 22:00 hod. a prevádzkový čas stánkov v rámci príležitostných trhov 

do 23:00 hod.,  Mgr. Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. a Ing. Hajšel – skrátenie predajného času 

do 22:00 a prevádzkového času do 23:00 hod. podľa pripomienky finančnej komisie, Ing. 

Kutarňová a Ing. Mareková zodpovedali otázky, Mgr. Čupka. 

 

Z diskusie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. v predloženom materiáli v čl.1 ods.(2) v bode /1.3/ Hudobný festival a konferencia upraviť 

predajný čas stánkov v rámci príležitostných trhov do 22:00 hod. a prevádzkový čas stánkov v 

rámci príležitostných trhov do 23:00 hod. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli s pripomienkou Ing. Árvu: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/05. 

 

4. Návrh stanoviska Mestskej časti Bratislava-Nové Mesto k návrhu všeobecne 

záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

č.5/2023 o dani za užívanie verejného priestranstva 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Julián Lukáček, poverený vedením oddelenia finančného a účtovníctva. 

 

V diskusii vystúpili: Ing. Lukáček – úvodné slovo, Mgr. Čupka, Ing. Árva, Ing. Mareková. 
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Z diskusie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. Materiál predložiť do MZ ako informáciu pre poslancov o hlasovaní na MR so súhlasným 

stanoviskom k VZN hlavného mesta SR. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/06. 
 

5. Informácia o spracovaní územných plánov 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu je Ing. 

Anton Gábor, vedúci oddelenia územného plánovania, životného prostredia a dopravy. 

 

V diskusii vystúpili:  Ing. Árva, Mgr. Timková. Ing. Gábor – informoval o stave spracovania 

ÚPZ, o možných termínoch na prejednanie niektorých ÚPZ s občanmi, o potrebe hľadať novú 

odborne spôsobilú osobu z dôvodu stretu záujmov a zodpovedal otázky členov MR.  

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, 

Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA: Ing. Árva.  

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/07. 

 

6. Návrh na schválenie vyradenia neupotrebiteľného nehnuteľného majetku 

Materiál predložila Mgr. Michaela Lišková, poverená výkonom funkcie riaditeľky EKO – 

podniku VPS, spracovateľ materiálu je Mária Blahovská, MBA, finančný účtovník EKO – 

podniku VPS. 

 

V diskusii vystúpili :  Ing. Páločná – úvodné slovo, Ing. Hajšel. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/08. 

 

7. Návrh na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy Základnej školy s 

materskou školou Cádrova 23, 831 01  Bratislava, IČO: 31 785 212 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Silvia Ruppertová, vedúca oddelenia správy a majetku. 
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V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/09. 

 

8. Návrh na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy Základnej školy s 

materskou školou Česká 10, 831 03  Bratislava, IČO: 31 780 539 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Silvia Ruppertová, vedúca oddelenia správy a majetku. 

 

V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/10. 

 

9. Návrh na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy Základnej školy s 

materskou školou Jeséniova 54, 831 01  Bratislava, IČO: 31 810 527 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Silvia Ruppertová, vedúca oddelenia správy a majetku. 

 

V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/11. 

 

10. Návrh na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy Základnej školy s 

materskou školou Kalinčiakova 12, 831 04  Bratislava, IČO: 50 409 964 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Silvia Ruppertová, vedúca oddelenia správy a majetku. 

 

V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 
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PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/12. 

 

11. Návrh na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy Základnej školy s 

materskou školou Odborárska 2, 831 02  Bratislava, IČO: 31 785 204 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Silvia Ruppertová, vedúca oddelenia správy a majetku. 

 

V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/13. 

 

12. Návrh na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy Základnej školy s 

materskou školou Riazanská 75, 831 03  Bratislava, IČO: 31 768 873 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Silvia Ruppertová, vedúca oddelenia správy a majetku. 

 

V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/14. 

 

13. Návrh na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy Základnej školy s 

materskou školou Sibírska 39, 831 02  Bratislava, IČO: 31 785 221 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Silvia Ruppertová, vedúca oddelenia správy a majetku. 

 

V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/15. 
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14. Návrh na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy Základnej školy s 

materskou školou Za kasárňou 2, 831 03  Bratislava, IČO: 31 768 989 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Ing. Silvia Ruppertová, vedúca oddelenia správy a majetku. 

 

V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/16. 

 

15. Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – nájom nebytového 

priestoru o celkovej podlahovej ploche 203,7 m², nachádzajúceho sa ulici Ovručská 5 

v Bratislave, občianskemu združeniu SME SPOLU o. z., Ovručská 5, 831 02 

Bratislava, IČO: 50164015, DIČ: 2120215944 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto, spracovateľ 

materiálu Alena Samarjayová, referent nájmov oddelenia správy a majetku. 

 

V diskusii vystúpili: Ing. Árva, Mgr. Timková, Ing. Ruppertová zodpovedala otázky. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/17. 

 

16. Návrh na schválenie nájmu pozemku registra „C“ KN parc. č. 11276/20, vo výmere 

103 m², v katastrálnom území Nové Mesto a pozemku registra „C“ KN parc. č. 

11448/2, vo výmere 158 m², v katastrálnom území Nové Mesto pre MH Teplárenský 

holding, a.s., z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu Mgr. 

Alexandra Neuwirthová, právnička právneho oddelenia. 

 

V diskusii vystúpili : Mgr. Kolek – oboznámil s materiálom a zodpovedal otázky, Ing. Hajšel,  

Mgr. Timková. 

Z diskusie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. preveriť pozemky vo vlastníctve MČ, zmluvy k nim a platby za ich užívanie. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 
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ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/18. 
 

17. Návrh na schválenie predaja pozemkov registra „C“ KN parc. č. 13657/16, parc. č. 

13657/168 a parc. č. 13657/170, v k.ú. Nové Mesto pre SPD, spol. s r.o., z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu Mgr. 

Zuzana Kozáková, právnik právneho oddelenia. 

 

Zo zasadnutí komisie dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany 

verejného poriadku a komisie územného plánovania, urbanizmu a výstavby vznikli 

požiadavka na predkladateľa: 

1. zvýšiť cenu minimálne na 300 Eur/m². 

 

V diskusii vystúpili : Mgr. Vlačiky, Ph.D. – pozmeňujúci návrh: zvýšiť cenu na 300 Eur/m², 

Ing. Hajšel, Ing. Augustinič, Ing. Árva, Ing. Mareková a Mgr. Kolek zodpovedali otázky. 

 

Z diskusie vznikli požiadavky na predkladateľa: 

1. rokovať so žiadateľom o zvýšenej cene za predaj pozemkov 

2. pripraviť na MZ nový materiál. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu Mgr. Vlačiky, Ph.D.: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Mgr. Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA: Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková. 

Pozmeňujúci návrh nebol prijatý. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA: Ing. Árva, Mgr. Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

Materiál nebol schválený. 

 

18. Návrh na schválenie Dodatku č. 2 k Zmluve ÚEZ č. 145/2021 o spolupráci, o 

uzatvorení budúcich kúpnych zmlúv o prevode nehnuteľností a o uzatvorení 

budúcich zmlúv o zriadení vecných bremien 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu Mgr. 

Zuzana Kozáková, právnik právneho oddelenia. 

 

V diskusii nikto nevystúpil. 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/19. 
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19. R1 - Predloženie Žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „Podpora v oblasti 

kybernetickej a informačnej bezpečnosti na regionálnej úrovni – Mestská časť 

Bratislava-Nové Mesto“ 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu Mgr. 

Michaela Kastlerová, poverená vedením kancelárie prednostu. 

 

V diskusii vystúpili : Mgr. Kastlerová – oboznámila s dôvodom predloženia materiálu, Mgr. 

Timková, Ing. Hajšel, Ing. Mareková – zodpovedala otázky. 

 

Z diskusie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. Doplniť projekt do materiálu Návrh na tretiu zmenu rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto na rok 2024, ktorý sa bude predkladať na MZ dňa 25.6.2024. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/20.1. 

 

20. Rôzne: 

 Ing. Böhm: 

Informoval o aktívnej spolupráci s audítorkou pri spracovaní Správy nezávislého 

audítora k záverečnému účtu MČ za rok 2023 a o predložení vypracovaného 

stanoviska miestneho kontrolóra k predkladanému záverečnému účtu na zasadnutí MZ 

dňa 25.6.2024. 

 Mgr. Mašátová Haliaková: 

Informovala o požiadavke p. Nogu, riaditeľa ZŠ s MŠ Kalinčiakova, na 

dofinancovanie z rozpočtu MČ BNM projektu rekonštrukcie telocvične vo výške 

71 000 EUR, ktoré by následne boli splatené formou mesačných splátok vo výške 

5 000 EUR/mesačne.  V diskusii vystúpili:  Ing. Árva, Mgr. Timková, Ing. Augustinič, 

Ing. Hajšel, Mgr. Vlačiky, Ph.D. Ing. Mareková a Mgr. Čupka zodpovedali otázky, 

Ing. Böhm. 

Z diskusie vznikla požiadavka na mestskú časť: 

1. Zadefinovať podmienky splácania dlhu ZŠ s MŠ Kalinčiakova za pôžičku vo výške 

71 000 EUR mesačnými splátkami vo výške 5 000 EUR/mesačne. 

 

Z diskusie vznikla požiadavka na predkladateľa materiálu Návrh na tretiu 

zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024: 

1. doplniť materiál Návrh na tretiu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto na rok 2024 o projekt ZŠ Kalinčiakova – rekonštrukcia telocvične vo výške 71 

000 EUR. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu: 

PRÍTOMNÍ:  6 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Mašátová 

Haliaková, Mgr. Timková, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 
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ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 08/20.2. 

 

 Mgr. Vlačiky, Ph.D.: 

1. Informoval o dôvodoch zamietavého stanoviska Magistrátu k návrhu na predaj 

pozemku na ulici Vtáčie údolie. 

2. požiadal o doriešenie dopravného problému na ulici Tupého s vlastníkom pozemku 

Železnice SR – Železnice na vlastnom pozemku, ktorý je medzi komunikáciou 

a železničnou traťou, vyrúbali stromy, v prípade nehody na komunikácii je 

nebezpečenstvo zrútenia dopravného prostriedku alebo účastníkov dopravnej 

nehody na železničnú trať. Nebezpečnú situáciu riešili aj na komisii dopravy.   

Ing. Mareková – oslovili Železnice SR a vyzvali ich na umiestnenie zábradlia na 

nebezpečný úsek komunikácie, nad pozemkom, ktorého sú vlastníkom, aby nedošlo 

k zrúteniu na železničnú trať. Zatiaľ nemajú odozvu. 

 Mgr. Timková : 
1. Požiadala miestneho kontrolóra o komunikáciu s novým vedením ZŠ s MŠ Cádrová 

a o pomoc pri nastavení vedení účtovníctva školy tak, aby bolo v súlade s platnou 

legislatívou a obstálo pri kontrolách. 

Ing. Böhm prisľúbil stretnutie s novým riaditeľom. 

2. Požiadala zabezpečiť väčšiu informovanosť obyvateľov lokality Kramáre 

o plánovanej výstavbe v tejto lokalite a s ňou súvisiacich výrubov. Informovala 

o pripravovanom stretnutí obyvateľov lokality Kramáre k tejto téme.  

 Ing. Árva: 

1. Požiadal o informácie o stave okolo Kolieska v parku na Račianskom mýte 

Ing. Mareková informovala: 

1. o situácii okolo Kolieska a krokoch, ktoré MÚ podniká na doriešenie. 

2. o plánovaných aktivitách a vlastných projektoch MČ v parku 

 

2. požiadal o informácie o renovácii areálu Kuchajda 

Ing. Mareková informovala o plánovaných úpravách športovísk a nových prvkoch, 

ktoré pribudnú do areálu. 
 

Po prerokovaní materiálov predsedajúci Mgr. Matúš Čupka poďakoval členom miestnej rady 

za účasť a o 12:25 ukončil zasadnutie MR. 

 

 

 

 

 

  Ing. Barbora Mareková                    Mgr. Matúš Čupka 

   prednostka MÚ             starosta 

 

 

 

 

Mgr. Martin Vlačiky, Ph.D.   

overovateľ 

 

 

Bratislava 04.06.2024 

Zapísala:  Ing. Libuše Jamnická 


